



## Chinese Mission Convention (CMC) 2016 2016 華人差傳大會 CMC-2016.ORG

**Time:** 12/27-31, 2016

**Location:** Baltimore Convention Center & Hilton Baltimore, MD

We encourage anyone from GCAC to attend. GCAC will have a fund raising and subsidy of \$240 per person for this event, maximum of 40 people, and first come first serve basis for anyone who meets the following three conditions:

1. Have to register on or before September 9, 2016;
2. Have to be willing to be volunteer assigned by the conference;
3. Have to attend the conference in full (5 days 4 nights)

One can register through a link in GCAC main webpage, [cmc-2016.org](http://cmc-2016.org). Please register online, turn in your receipt to GCAC Mission Committee Chairman, brother Tung Lau (240-489-1644, [tunglau@yahoo.com](mailto:tunglau@yahoo.com)) shown was done on or before September 9, 2016 and sign up for volunteer to apply for the subsidy.

We need your prayer and support. Thank you.

GCAC Mission Committee



## Chinese Mission Convention (CMC) 2016 2016 華人差傳大會 CMC-2016.ORG

**時間** 12/27-31, 2016

**地點:** Baltimore Convention Center & Hilton Baltimore, MD

教會鼓勵會眾報名，將籌款為每位參加者提供\$240 的經濟資助，以 40 人為上限。凡滿足以下條件的，先到先得：

1. 在 2016 年 9 月 9 日前報名；
2. 登記為大會做義工；
3. 全程參加大會（5 天 4 夜）

報名網頁是 [cmc-2016.org](http://cmc-2016.org)，此鏈接已經公佈在教會網站首頁。請在網上報名後，把收據交給宣教委員會主席劉叔通弟兄(240-489-1644, [tunglau@yahoo.com](mailto:tunglau@yahoo.com))以申請資助。收據需要顯示報名日期在 9 月 9 日前、全程參加、並已登記義工的字樣。

我們需要您的禱告和支持。謝謝。

蓋城華人宣道會 宣教委員會